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 3/2018ביקורת מספר  ישיבת וועדת  

 

 :   נוכחים 

יו"ר הוועדה   -   ד"ר רפי וורטהיים  • ו  חבר מועצת העיר 

 חבר הוועדה   -   מר רוני פפיסמדוב  •

 וועדה חבר    -   עזרא חכם מר   •

י  •  מבקר העירייה   -    מר אייל לו
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 על סדר היום:

שנת   . 1 פתיחת  לקראת  היערכות  בנושא:  החינוך  משרד  של  ביקורת 
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 פרוטוקול 

לקראת   .1 היערכות  בנושא:  החינוך  משרד  של  ביקורת 

 פתיחת שנת הלימודים תשע"ט 

 רפי ורטהיים, יו"ר הוועדה: ד"ר  

 : מציג מסמכים 

שנת   .1 פתיחת  לקראת  היערכות  בנושא  החינוך  משרד  של  ביקורת  דו"ח 

 הלימודים תשע"ט. 

 מר אייל לוי, מבקר העירייה: 

בתי   עשרה  נבדקו  הביקורת  במסגרת  ברשות.  ביקורת  ביצע  החינוך  משרד 

 . 25.6.2018גני ילדים. הדו"ח עצמו פורסם ביום    54- ספר ו 

 מר עזרא חכם, חבר הוועדה: 

מדובר בדו"ח ביקורת מצוין שמראה כי העירייה ביצעה את תפקידה ומוכנה  

 נת הלימודים הבאה. וערוכה לש 

 רפי ורטהיים, יו"ר הוועדה: ד"ר  

ולצוות   כהן  צדוק  העירייה, מר  בטיחון(  )קצין  לקב"ט  מודה  הביקורת  וועדת 

 העובדים והעוסקים בביטחון ובטיחות. 

 המלצות הוועדה: 

מומלץ לשתף בישיבות מסוג זה גורם ממערכת החינוך ולא רק של   .1

 הקב"ט בלבד. 

מבקשת   .2 ניתוח  הוועדה  לשם  מסמכים  יצורפו  שלפרוטוקול 

 המסקנות. 

 יש להפיץ את התוכנית לגננות כמומלץ בדו"ח הביקורת.  .3
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מומלץ שבכנס הבא של אנשי החינוך, יובאו גם נושאים של ביטחון   .4

 ובטיחות ורעידות אדמה. 

הוועדה מבקשת להמשיך ולבדוק את הבטיחות והביטחון גם בבית   .5

 הספר אנקורי. 

 תיקי שטח כמומלץ בדו"ח.    יש לפעול להעברת  .6

המקלוט   .7 פערי  של  טבלה  לקבל  העירייה  ממנכ"ל  מבקשת  הוועדה 

 במערכת החינוך לצורך דיון באחת הישיבות הבאות. 

להמשיך   יש  העדיפויות.  סדר  בראש  להיות  חייב  והבטיחות  הביטחון  נושא 

 לפעול בנושאים אלו לצורך שיפור וייעול מתמיד. 

 

 

 ד"ר רפי ורטהיים  

יני ביקורת וחבר מועצת    יו"ר הוועדה לעני
 העיר קריית ביאליק 

 


